
Zápis z jednání kontrolního výboru
. 1/2007

Datum konání: 14. b ezna 2007 od 16,00 hodin v zasedací místnosti
stského ú adu.
ítomni: I. Byst ický, V. Sk ivan, M. Pilz, V. Cuplová, I. Jandová,

J. Vaník,
Omluva: M. Ková

Program:    1. Seznámení s posledním zápisem kontrolního výboru
                   2. Kontrola usnesení m stské rady
                   3. Kontrola usnesení zastupitelstva
                   4. Kontrola stí ností ob an
                   5. Kontrola výjezd  SDH Blovice
                   6. Diskuze a nové p ipomínky
                   7. Usnesení

Kontrolnímu výboru bylo tajemníkem MÚ zap eno:
Zápis z usnesení rady m sta .1/07, .2/07, .3/07, .4/07
Zápis z usnesení zastupitelstva .1/07, .2/07, .3/07, .4/07
Zápisy kontrolního výboru z minulého zastupitelstva

Kontrolnímu výboru bylo p. Fialovou zap eno:
Kniha stí ností 2005-2007
Vyú tování odpadk  od firny EKO - KOM

ed za átkem jednání kontrolního výboru pou il pan tajemník p ítomné leny o zn ní zákona
101/2000 Sb. na ochranu osobních údaj .

1/ lenové kontrolního výboru (dále jen KV) se seznámili se zn ním posledního zápisu kontrolního
výboru minulého zastupitelstva.
2/ lenové KV navrhují rad  m sta(dále jen RM) a zastupitelstvu m sta(dále jen ZM) termínovat
ulo ené úkoly, aby mohla být lépe provád na kontrola pln ní, a aby bylo mo no v dy dohledat
spln ní úkol .Dále doporu ujeme vedoucím jednotlivých odbor , aby spln ní jednotlivých bod
usnesení RM a ZM zasílali nejlépe paní sekretá ce, která je dále p edá starostovy, k zp tn
informovanosti ZM a RM o pln ní zadaných úkol .
3/ KV navrhuje, aby se p  odprodej majetku m sta nap .( . 1/07, bod 19) p ednostn  projednal
s místními organizacemi, které by mohly mít o odkup zájem (nap .DDM)
4/ U bodu 18, . 1/07 není zápis o vy ízení ádosti
5/  Ze zápisu . 1/07, bod 23 není z ejmé, jak probíhá vy izování stí nosti ob an
z Hradi ského Újezda, která se týká problému s nedostatkem vody v obci
6/ Na jednání RM ze dne 10.5.2006 ( . 12/06, bod 308) se projednávalo osazení dvou
pozinkovaných sloupk  s et zem p ed vchody domu p. 638,639. Bylo zji no, e tento bod nebyl
spln n v bec, proto e jsou sloupky osazeny pouze v horní zatá ce bytovky .639. Podle na eho
názoru celý problém u bytovek vznikl chybným vydáním povolení stavebního ú adu a
nedomy lenou dopravní obslu ností firmy Michek.
7/ Na ádost paní editelky M  ze dne 20.11.2006, která se týkala oplocení kolem areálu M , jsme
nena li zápisech  ádnou odpov .
8/ V povinn  zve ej ovaných informacích na internetových stránkách m sta Blovice je nefunk ní
odkaz na jednání zastupitelstva 2007.( http://www.municipal.cz/blovice/rad_urednideska.htm)
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9/ K ostatním bod m usnesení nemáme ádné p ipomínky.

Stí nosti:
Provedli jsme kontrolu stí ností ob an  za rok 2006 -2007, a nebyly shledány ádné nedostatky. Na
stí nosti se v zákonem stanovené lh  ob an m odpov lo. Podle dodaných doklad  nebylo
ov em mo no dohledat, zda-li jsou v knize stí ností opravdu zapsány v echny stí nosti ob an ,
které byly podány nebo zaslány. Tento nedostatek zkontrolujeme na p tím zasedání KV.

Kontrola výjezd  SDH Blovice:
i kontrole SDH Blovice, jsme zjistili, e innost na í jednotky neustále klesá na úkor

profesionálních hasi . P i výjezdech k událostem SDH Blovice pouze asistuje, nebo se rovnou
vrací na základnu. Je zde nebezpe í, e to dobrovolné hasi e p estane bavit a lenská základna se

e rozpadnout.
Navrhujeme vypracovat rozbor náklad  na provoz hasi ského vozu CAS 24MB a CAS 24  706
v roce 2006 v . v ech náklad (poji ní, opravy, nafta) nejlépe p edsedou finan ního výboru p. B.
Plojharem.
Zdá se, e provoz nového auta, který pouze dopl uje profesionální hasi e p i zásazích je
neefektivní a ukazuje na jasné plýtvání s pen zi, které jinde chybí. KV zajímá, kdo a nebo z jakých
pen z jsou financovány výjezdy na r zné p edvád cí akce nap . výlet 16. kv tna na výstavi  do
Brna. V p ípad , e to platí firma Rosenbauer, které vlastn  d láme perfektní reklamu po celé
republice je to v po ádku.

esto by bylo  dobré p izvat na jednání zastupitelstva velitele SDH Blovice a sou asn  i velitele
profesionálních hasi  Nepomuk  pana Zubera, aby tuto neobvyklou situaci vysv tlil a zd vodnil
opodstatn ní dvou zásahových vozidel CAS 24MB a CAS 24 706 v Blovicích.
Zde uvádíme p ehled výjezd  na ich SDH Blovice:

  Zdroj:
http://www.sdhblovice.cz/

KV zde je  chybí jedna polo ka, která by udávala celkový po et ujetých km!

zné:
1/ KV se shodl na tom, e by bylo t eba více konkretizovat aktivity sdru ení AKTIVIOS. Je t eba
být zárove leny sdru ení AKTIVIOS a Mikroregionu Úslava?
2/ Doporu ujeme, aby lenové zastupitelstva dostávali s p edstihem 14 dní v echny pot ebné
materiály k jednání a nemuseli si je jednotliv  vyzvedávat na jednotlivých odborech, nebo u
tajemníka MÚ.
3/ KV po ádá o p edlo ení podklad  o hospoda ení SDH Blovice a M stského kulturního st ediska
Blovice.
4/ Na p tí jednání KV pozveme p. Hodka, aby nám vysv tlil problematiku financování kolní
jídelny a zejména nákup potravin pro toto za ízení.
5/ Ve sb rném dvo e by bylo t eba umístit více kontejner  na plasty,sklo a papír, aby ob ané
nemuseli vyt íd ný odpad vhazovat do kontejner  sm sného odpadu. Tím by se sou asn  zvý ila
výt nost od firmy EKO KOM.
6/ Doporu ujeme zp ístupnit ást ohrazeného pozemku pod rybárnou tak, aby byl umo n p ístup
k ece.

 Typ události 2002  2003  2004  2005  2006
 Po ár  17 33  22  19  21
 Dopravní nehoda  38 31  29  23  19

ivelná pohroma  39  6 1  3   1
 Únik nebezpe né chemické
látky 4   1 5  1   5

 Technická pomoc  57 84  87   53 44
 Ostatní mimo ádné události 2   2 1   0 3
 Planý poplach  4  8  1 1  4
 Celkem událostí za rok 161  165  146 100 97
 Ujeto km k událostem  1212  1062 747 603 672
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7/ KV navrhuje stavebnímu ú adu vy it problém s padajícími kameny na p in  mezi panem
Bure em a Knéblem, kde m e dojít i ke smrtelnému úrazu.
8/ KV doporu uje ekologické komisi odstran ní erné skládky p ímo pod kostelem.
9/ Doporu ujeme umíst ní samolepky na dve e MÚ ( K SOB -TLA IT) a umíst ní odpadkového
ko e na chodb  MÚ.
10/ Navrhujeme zvát k výb rovým ízením jako p ísedícího jednoho lena KV nebo finan ního
výboru.
11/ Doporu ujeme MZ, aby KV navrhlo dal í plán innosti.

Záv r:
ichni p ítomní schvalují  zápis z jednání KV .1 ze dne 14.3.2007.

Zapsala: Valerie Cuplová
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